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Jako kierownik Starostwa Powiatowego podjęła Pani decyzję o połączeniu od łTTpca" 
2020 roku w jeden wydział tj. Wydział Budownictwa i Ochrony Środowiska dwu odrębnych 
wydziałów tj. Wydziału Budownictwa i Wydziału Ochrony Środowiska. Jako główny powód 
takiej decyzji podała Pani radnym „lepsze wykorzystanie zasobów ludzkich”. Dlatego proszę 
o odpowiedź, jak po 17 miesiącach funkcjonowania nowego wydziału ocenia Pani zasadność 
i celowość połączenia dwu wydziałów w jeden, w szczególności, w czym w pracy 
połączonego wydziału dokładnie przejawia się owo „lepsze wykorzystanie zasobów 
ludzkich”.

Ponadto proszę o odpowiedź na pytania:

1. Jaki stan zatrudnienia był w Wydziale Budownictwa i w Wydziale Ochrony 
Środowiska w momencie ich połączenia w jeden Wydział Budownictwa i Ochrony 
Środowiska?

2. Jaki jest stan zatrudnienia na 1 grudnia 2021 roku w Wydziale Budownictwa i 
Ochrony Środowiska?

3. Czy są w tym wydziale wakaty na 1 grudnia 2021 ?

4. Ilu pracowników Wydziału Budownictwa i Ochrony Środowiska jest upoważnionych 
do wydawania decyzji administracyjnych w imieniu Starosty w sprawach 
administracyjnych w zakresie budownictwa i architektury, a ilu w sprawach 
administracyjnych w zakresie ochrony środowiska, rolnictwa i leśnictwa?

5. Czy są to Ci sami pracownicy ?

6. Czy połączenie obu wydziałów w jeden przyniosło jakiekolwiek oszczędności 
finansowe dla Powiatu Świeckiego?

7. Czy w utworzonym Wydziale Budownictwa i Ochrony Środowiska nadal obowiązuje 
procedura bardzo drobiazgowej weryfikacji dokumentacji projektowej pod kątem jej 
zgodności z obowiązującym prawem budowlanym i uwarunkowaniami 
zagospodarowania przestrzennego, wprowadzona przez poprzedniego kierownika 
Wydziału Budownictwa, w celu wyeliminowania możliwości wydania pozwolenia na 
budowę obarczonego wadą ?

z poważaniem:


